

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

**Copyright © United Nations 2000
All rights reserved
Manufactured in the United States of America**

**Copyright © Nations Unies 2000
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique**



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1863

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 2000

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1863

1995

I. Nos. 31709-31732

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 17 April 1995 to 24 April 1995*

	<i>Page</i>
No. 31709. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Nigeria:	
Agreement concerning the investigation and prosecution of crime and the confiscation of the proceeds of crime. Signed at London on 18 September 1989	3
No. 31710. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Bahrain:	
Agreement concerning mutual assistance in relation to drug trafficking. Signed at Manama on 24 June 1990.....	21
No. 31711. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Romania:	
Agreement on the establishment and activities of cultural centres. Signed at Bucharest on 22 February 1991.....	43
No. 31712. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Belgium:	
Agreement relating to the delimitation of the continental shelf between the two countries (with annex and exchange of letters). Signed at Brussels on 29 May 1991	57
No. 31713. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Argentina:	
Agreement concerning mutual judicial assistance against illicit drug trafficking. Signed at Buenos Aires on 27 August 1991.....	69
No. 31714. Multilateral:	
Agreement on the conservation of bats in Europe. Concluded at London on 4 December 1991.....	101

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1863

1995

I. N^{os} 31709-31732

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 17 avril 1995 au 24 avril 1995*

	<i>Pages</i>
N^o 31709. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Nigéria :	
Accord relatif aux enquêtes et poursuites pénales et à la confiscation du produit d'activités délictueuses. Signé à Londres le 18 septembre 1989.....	3
N^o 31710. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Bahreïn :	
Accord d'assistance mutuelle en matière de trafic de stupéfiants. Signé à Manama le 24 juin 1990	21
N^o 31711. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Roumanie :	
Accord relatif à l'établissement et aux activités de centres culturels. Signé à Bucarest le 22 février 1991	43
N^o 31712. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Belgique :	
Accord relatif à la délimitation du plateau continental entre les deux pays (avec annexe et échange de lettres). Signé à Bruxelles le 29 mai 1991	57
N^o 31713. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Argentine :	
Accord relatif à l'entraide judiciaire en matière de trafic illicite de stupéfiants. Signé à Buenos Aires le 27 août 1991	69
N^o 31714. Multilatéral :	
Accord relatif à la conservation des chauves-souris en Europe. Conclu à Londres le 4 décembre 1991.....	101